
 

 

  

 

 
 

Motie 

 
Datum ingekomen 16 december 2019 

Volgnummer  15 

Status INGETROKKEN 

Registratienummer Bij19-867 

 

Onderwerp Onderzoek gescheiden afval inzamelen  

 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op 17 december 2019 
behandelen agendapunt 15 met als onderwerp Motie vreemd aan de orde van de dag 
 
Constaterende dat: 
Er in Heerhugowaard veel hoogbouw(appartementen/flats) is er nog veel meer hoogbouw 
gerealiseerd gaat worden. 
Het scheidingspercentage van afval veel hoger moet. 
 
 
Overwegende dat: 
Er nog geen/minimaal afval gescheiden wordt bij/in flats/hoogbouw. 
Dit tot een grote financiële besparing kan leiden 
Nu de eengezinswoningen volledig verantwoordelijk zijn voor de afvalscheiding en dat daardoor 
een groot deel van de inwoners onbewust niet aangezet wordt tot gedragsverandering. 
Niet iedereen doet dus mee, en dat is wat de raad juist wil. 
 

Spreekt uit:  

Dat we de belastingen laag kunnen houden, ook voor hen met weinig inkomen,  
door op veel grotere schaal afval te scheiden.  
 

Draagt/ verzoekt/ het College op: 
 
1. Een onderzoek te doen, waarbij het doel is om op zo kort mogelijke termijn tot afvalscheiding 
te komen bij bestaande hoogbouw/flats 
2. Kosten inzichtelijk te maken voor het realiseren hiervan 
3. De resultaten in het eerste kwartaal van 2020 openbaar te maken 
 

En gaat over tot de orde van de dag, 

S. Brau 

J. Koppelaar 

 

 

Raadsvergadering: 17 dec 2019 

Besluit: INGETROKKEN 

 


